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Nedeli56e, 29.11.2018.

ZAPISNIK SA 4. SJEDNICE NADZORNOG ODBORA,, MESAP-a " d.o.o.

Sjednica je odrLana2g. studenog 2018. godine s podetkom u 9:00 sati u prostorijama

MESAP-a u NedeliSiu, Mardec Josipa27.

Prisutni dlanovi: Nadzornog odbora MESAP-a d.o'o':

- Ivan Frlin
- Alenka Sabol

- Vjenceslav Hranilovi6
- Ivan Kri5tofii
- Tomica Novak

Ostali prisutni na sjednici: Vitomir Kiri6

Dnevni red:

01. Informacija o odrZanom sajmu MESAP JESEN 2018

02. Financijski planovi: Plan prihoda i rashoda za2018. - izmjene i dopune

Plan prihoda i rashoda za20l9.

Plan prihoda i rashoda 2a2020. - projekcija

Plan prihoda i rashoda za202l. - projekcija

03. Prijedlog Ugovora o radu za Tonku Mlinari6 zaperiod od 01.01. do 30.06.2019.

04. Ostala pitanja i prijedlozi

Clanovi Nadzornog odbora jednoglasno su prihvatili predloZeni dnevni red.

MESAP d.o.o.
Mardec Josipa 27,40305 Nedeli56e,

Hrvatska
tel.040 I 822 - 850, fax 040 I 822-851

mob. 099 314 5616
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Ad 1) Informacija o odrZanom sajmu MESAP JESEN 2018

Direktor Mesapa Vitomir Kiri6 poja5njava detalje vezane uz odrian 12. jesenski sajam 17 .-og

i 18.-og studenoga 2018. godine. Na ovogodi5njem sajmu MESAP JESEN izlagalo je preko

120 izlLagada Sto je u odnosu na prija5nje godine pove6anje od 30o/o. Sto se tide prihodovne

strane, koja je takoder porasla za otprilike 7o/o, direktor Kiri6 naglaSava svoje zadovoljstvo

cjelokupnom organizacijom i provedbom sajma. Cinjenicu kako prihodi ne prate poveianje

rzlagadau istom postotku opravdavaju mnogobrojna obiteljska poljoprivredna gospodarstava

koja su se prijavila na sajam, a ne koriste standardno opremljene ili poluopremljene Standove

ito rezultira i samom naplatom izloLbetog prostora. Iza5lo se ususret svim izlagadima koji

Zeljeli prisustvovati i uvelidati ovogodi5nji sajam, a sasvim je jasno kako je jesenski sajam

postao vrlo popularan i zaintrigirao je mnogobrojne izlagade, posebno pdelarski dio koji

okuplja mnogobrojne pdelare i samim time dini dobru podlogu zabudula tazdoblia. Strudni

skupovi na temu pdelarstva privukli su veliku paLnlu Sto takoder stvara preduvjet za

osamostal.jivanje pdelarskog sajma na MESAP-u. Posebne pohvale za medusobnu

organizaciju odlaze i lovadkim dru5tvima koji se svake godine potrude u kuhanju lovadkog

gula5a, te se planira i daljnja suradnja sa jo5 vi5e okupljenih dru5tava koja pridonose

jesenskom sajmu u velikoj mjeri. Ne smiju se izostaviti niti udruge Lenakoje svojim medenim

koladima i natjecanjem sudjeluju u tom djelu popratnog sadriaia na sajmu i na njih se uvijek

moZe radunati. Svoje zadovoljstvo iskazuje i Ivan Kri5tofi6 koji naglalava zama5an broj

posjetitelja u oba dva sajmena danate nagla5ava veie kolidine pripremljenih lovadkih gula5a

koji privlade posjetitelje, a pohvale iskazuje i u pdelarskom dijelu sajma. Sto se tide

posjetitelja, ovogodi5nji sajam posjetilo je i mno5tvo gostiju z Slovenije Sto je dokaz

medunarodne suradnj e MESAP-a te interes za inozemna trLilta.

Todka f. iz dnevnog reda prihvadenajejednoglasno od strane Nadzornog odbora.

Ad 2) Financijski planovi: Plan prihoda i rashoda za20l8. - izmjene i dopune

Plan prihoda i rashoda za20l9.

Plan prihoda i rashoda 2a2020. - projekcija

Plan prihoda i rashoda za202l. - projekcija

Direktor Vitomir Kiri6 poja5njava prihode i rashode prvih 9 mjeseci tekuie godine. Svi

prihodi i rashodi realno su isplaniranr, a poveiali su se prihodi od sajmova Sto je osnovna

djelatnost MESAP-a. Prihodi od Ministarstava su do sada potpuno izostali, a korigiran je i
plan prihoda od najma. Tro5ak placa ostaje kod planiranih rashoda te se vjeruje kako ce

planirana svota zadovoljavati potrebama. Svi prihodi i rashodi planirani za tekuiu 2018.

godinu idu svojim tokom te se moZe zakljuditi kako 6e 2018.-a godina uspje5no zavr5iti Sto se

tide financijskog stanja. Izmjenama i dopunama financijskog plana za20l8. godinu prihodi su

planirani u iznosu od 1.495.30,00 kuna, a rashodi u iznosu od 1.483.500,00 kuna.

Planirani prihodi za 2019. godinu iznose 1.590.500,00 kn. Planirani prihodi od Ministarstava

su na zavidnoj razini od 80.000,00 kn, medutim kako stvari trenutno stoje, prilikom prvih

izmjena i dopuna, ukoliko ne dode do promjena, smanjiti 6e se i taj iznos. Rashodi su

planiiani u iznosu od i.554.044,00 kn..



Sukladno obavezi svakog trgovadkog dru5tva, direktor Kiri6 predstavlja i projekciju prihoda i

rashoda 2a2020. godinu u kojoj nagla5ava povedanje prihoda od sajmova, donacija i drugo.

planirani prihodi za 2020. su u visini od 1.636.000,00 kn, a rashodi 1.600.000,00 kuna, dok se

za2O2L godinu planira iznos prihoda od 1.717.000,00 kn, dok bi rashodovna strana iznosila

1.670.000,00 kuna. Svi dlanovi slaZu se planiranim prihodima i rashodima te projekcrlama za

naredne godine poslovanja MESAP-a, a predsjednik Ivan Frlin komentira eventualno

pove6anje placa, dok gospodin Ivan Kri5tofi6 postavlja pitanje YezarTo rtz donacije

Medimurske Zupanije i Opiine Nedeli5ie. Ukazuje na to kako 2021. nema planiranih

kapitalnih donacija, a direktor Kiri6 objaSnjava kako je razlogtome kompletna otplata kredita

toji se odnosi na rzgradryu sajamske dvorane stoga kapitalne donacije same po sebi padaju.

Todke 2. rz dnevnog reda prihvaiene su jednoglasno od strane Nadzornog odbora.

Ad 3) Prijedlog Ugovora o radu za Tonku Mlinarid za period od 01.01. do 30.06.2019.

Tonka Mlinarii obavila je svoje strudno osposobljavanje u trajanju od godine dana (od

24.l1.21ll. do 24.10.2018. godine ), te je stekla odgovarajuda znarya i vje5tine koje se

odnose na organizaciju sajmova i ostale administrativne poslove. Nakon toga, po odluci

direktora MESAp-a Vitomira Kiri6a zaposlena j e na razdoblje od 25.10.2018. do 3 1.12.2018.

stoga se nakon toga planira ugovor o radu zaperiod od 01.01. do 30.06.2019. godine. U

,urgoro., direktora sa nadelnikom Opiine Nedeli56e Darkom Daniom i Zupanom

Medimurske Zupanije Matijom Posavcom, usugla5ena su mi5ljenja da se na sjednici

Nadzornog odbora predloZi ugovor o radu na 6 mjeseci. Tonka Mlinari6, tvrdi Kiri6, dobro se

uklopila u cjelokupni posao, voljna je i Zeljna uditi i raditi te ima izvrsne komunikacijske

vje5tine koje su veoma vahne za ovaj posao. Iskazivanjem upravo te volje i Zelje za radom

djelatnica je iskoristila naudeno znanje i iskustvo te prenijela u otganizaciju ovogodi5njeg

jesenskog sajma koji joj je bio detvrti po redu. Ivan Frlin nadovezuje se na direktorove rijedi

te tvrdi kako se slaZe sa svime navedenim i daje svoju potporu u zapo5ljavanju Tonke

Mlinari6. Ivan Kri5tofi6 postavlja pitanje u vezi Sare Medumurac, biv5e djelatnice MESAP-a,

a direktor Kiri6 objasnjava kako je imala ugovor do 31.08.2018. godine te MESAP nema

nikakvih obavezaprema njoj Sto se tide ponovnog zaposlenja. Naravno da ie se voditi raduna

o potrebnom broju djelatnika koji bi trebali raditi na MESAP-u, a tu postoji i odredena

moralna obvezaprema Sari Medumurac koja je ranije od planiranog otiSla na bolovanje zbog

problema u trudnodi. Ovo je stav direktora Kiri6a.

Todka 3. iz dnevnog reda prihva6enajejednoglasno od strane Nadzornog odbora.

Ad 4) Ostala pitanja i prijedlozi

Osvrt nanadolaze6i Adventski sajam u koji se po prvi put ukljudio Miljenko Ovdar sa svojim

prijedlogom unapredenja programa sajma te se planira suradnja s njim. Dobri dodatni sadtLaii

privlade posjetitelje stoga su prijedlozi da se ukljude udruge Lena, pjevadi, djeca iz djedjih

vrti6a iruzni drugi sadrZaji odlidan nadin za pobolj5anje adventskog sajma na Mesap-u.

Direktor Kiri6 govori o sajmu knjigu ME,SAP LIBAR koji je sve teZe organizitati demu u

prilog govori i dlanak o Interliberu uZagrebukoji kaZe kako je je to sve samo ne sajam knjiga

ve6 saiam starog papira. Kako je to redeno zatako veliki sajam u glavnom gradu Hrvatske,



onda je jasno kako je teSko priru6i kvalitetne izlagad,e na MESAP. Ukoliko se smanji cijena
rzloZbenog prostora za sqam knjiga na MESAP-u, tu dolazi do odredenih minusa u
poslovanju od tog sajma a negativnu razliku bi moglo ,, pokriti " Ministarstvo kulture RH i
sponzori. Tomica Novak nadovezuje se na organrzaciju sajma knjiga te smatra kako je
organrzacrla te5ka, ali ako Lupan Posavec i nadelnik Dania inzistiraju na tome onda neka tako
i bude.

Nadzorni odborie s.jednicu zavrSio u 09:45 sati.

Predsjednik Nadzornog odbora MESAP-a d.o.o.

Ivan Frlin
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